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skupStini crne gore

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, fmansije 1

budzet, sa 100. sjednice, odrzane 17. decembra 2019. godine, podnosi

izvjeStaj
0 razmatranju PREDLOGA REZOLUCIJE 0 OCUVANJU AERODROMA CRNE GORE, koji su podnijeli
poslanici: Draginja Vuksanovic Stankovic, Rasko Konjevic, Ranko Krivokapic i Dzavid Sabovic

Odbor se, kroz uvodno izlaganje predstavnika predlagaca, poslanika Raska Konjevica, upoznao

sa osnovnim razlozima za predlaganje donosenja rezolucije o ocuvanju Aerodroma Crne Gore, koji se

odnose na: znacaj saobracajne, posebno, aerodromske infrastrukture za ukupni razvoj Crne Gore sa

fokusom na razvoj turisticke privrede; pozitivni poslovni rezultati koje ostvaruju Aerodromi Crne Gore;

cinjenice da zbog svoje specificne, gotovo monopolske, pozicije na trzistu Aerodromi Crne Gore

obezbjeduju znacajan garantovan profit koji treba da ostane drzavi kao vlasniku; kao i nacin da se
zaustavi namjera da se kroz aranzman dugorocne koncesije otudi jedan od najvaznijih resursa koji
pripadaju gradanima Cme Gore.

Takode, predstavnik predlagaca ukazao je da bi navedeno predstavljalo vaznu odiuku za
buduce generacije, da su se na tender za davanje aerodroma na koncesiju javile uglavnom drzavne
kompanije, da nije jasan motiv davanja aerodroma u koncesiju na period od 30 godina, te da bi
Skup§tina donosenjem ove rezolucije dala doprinos drustvenoj koheziji i donosenju odluka, i kao

primjer naveo akte koje je Skupstina donijela, u ranijem periodu, kada je u pitanju rijeka Tara,
Kombinataluminijuma ad Podgorica, Elektroprivreda Crne Gore.

Na Odboru je konstatovano da predlozenom rezolucijom Skupstina obavezuje Vladu Crne Gore

da odustane od najavljenog modela valorizacije Aerodroma Crne Gore putem davanja u dugorocni

zakup, da pripremi plan razvoja aerodromske infrastrukture sa procjenom potrebnih ulaganja i

mogucnosfiu te kompanije da finansira svoj buduci razvoj, kao i da sugerise potrebu izrade dugorocne

strategije razvoja aviosaobracaja sa posebnim osvrtom na poziciju nacionalne aviokompanije.

Tokom rasprave na sjednici, pojedini clanovi Odbora iskazali su mi§ljenje da treba sagledati
alternativnu mogucnostza kompaniju AD Aerodromi Crne Gore u odnosu na davanje u koncesiju, te da
bi po njihovom misljenju detaljne analize mogle pokazatl da te kompanija kroz odredene, povoljne,

kreditne aranzmane moze samostelno realizovati investiciona ulaganja u sopstveni razvoj.



Odbor je, nakon izjagnjavanja, sa tri glasa „za" i cetiri glasa „protiv", odlucio da predlozi
Skupstini da odbije Predlog rezolucije o ocuvanju Aerodroma Crne Gore, koji su podnijeli poslanici:
Draginja Vuksanovic Stankovic, Rasko Konjevic, Ranko Krivokapid i Dzavid Sabovic .

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupstine odreden je poslanik Predrag Sekulic.

cgag ekulic


